

Fractionated Coconut Oil

Cocos nucifera 115 mL

dōTERRA®

PRODUCT INFORMATION PAGE



Application: T | N

Plant Part: Fruit

Extraction Method: Fractionation

Aromatic Description: Odorless

Main Chemical Components: Caprylic/capric triglyceride

PRIMARY BENEFITS

- Softens and soothes dry skin
- Natural emollient to increase essential oil distribution
- Odorless and colorless for easy blending with any essential oil

Fractionated Coconut Oil

Cocos nucifera 115 mL

Part Number: 31640306

Wholesale: HK\$115.00

Retail: HK\$190.00

PV: 15

PRODUCT DESCRIPTION

dōTERRA Fractionated Coconut Oil is a natural carrier oil that readily absorbs into the skin, making it an ideal oil for topical delivery. Its feather-light emollient effect provides a soothing barrier without clogging pores and is excellent for dry or troubled skin. It leaves skin feeling silky smooth and non-greasy, unlike other vegetable carrier oils. Fractionated Coconut Oil is completely soluble with all essential oils and is colorless, odorless, and will not stain.

USES

- Apply topically to hydrate skin without interfering with your perfume or essential oil blends
- Mix with calming oils and massage into neck and shoulders for deeper relaxation
- Dilute stronger oils with coconut oil before applying topically to lessen sensitivity

DIRECTIONS FOR USE

Use as a light carrier oil for topical applications of essential oils. Dilute one part essential oil to five parts or more of Fractionated Coconut Oil depending on skin sensitivity, or as directed on essential oil label. Can also be used to help minimize sensitive skin reactions to essential oils by applying directly to affected area. For topical use only.

CAUTIONS

Keep out of reach of children. If you are pregnant, nursing, or under a doctor's care, consult your physician. Avoid contact with eyes, inner ears, and sensitive areas.



Fractionated Coconut Oil

分餾椰子油 115 mL

dōTERRA®

產品資訊頁



CP TG

用法：T N

植物部分：果實

萃取方法：分餾法

精油香氛：無味

主要化學成分：辛酸/癸酸三酸甘油酯

主要成分與功效

- 柔嫩及舒緩乾燥肌膚
- 天然潤膚劑以利精油均勻吸收
- 無味無色可與任何精油搭配使用

Fractionated Coconut Oil

分餾椰子油 115 mL

保衛複方喉糖

30 顆

產品編號: 31640306

會員價: HK\$115.00

零售價: HK\$190.00

PV: 15



產品介紹

dōTERRA 分餾椰子油是一款全天然基底油，皮膚能輕易吸收，是搭配精油塗抹使用的理想產品。如羽毛般輕盈質地的潤膚效果具舒緩防護的功效卻不會阻塞毛孔，非常適合乾燥與問題肌膚。不同於其他植物性基底油，它讓肌膚呈現柔滑觸感且完全不油膩。分餾椰子油可溶於所有精油，無色無味不會造成污漬。

建議用法

- 直接塗抹以滋潤肌膚，不會對香水及精油造成影響
- 搭配具鎮定功效的精油一同使用，按摩頸部與肩部促進深層放鬆
- 塗抹強度高的精油前以椰子油稀釋減少過敏

使用方式

塗抹精油時可做為基底油使用。依照肌膚敏感度將一次用量精油以五倍以上份量的分餾椰子油稀釋或依照說明使用。亦可直接塗抹於所需部位，幫助減少精油造成的肌膚過敏。僅限外用。

注意事項

可能會引起肌膚過敏。放置處應遠離孩童。懷孕、哺乳或接受治療者，請先諮詢醫師再使用。避免接觸眼睛、內耳等敏感部位。